
LJUSDALS KOMMUN
KQMMUNSYRLSEN

2023 —05- 17
Protokoll fi5rt vid KPR mötet den 4 Maj Ljusdaissalen.

ht PIøti

Närvarande: Maud Jonsson ON.Helena Jonsson PRO Ljusdal .Bodil Eriksson PRO Ljudal
Sune Oster SPF Färila. Anita Söderberg SPF Järvsö. Mona Engkvist SKPF.
Tommy Pårs SPF Föne. Leif Halvarsson SKPF. Kurt Rådlund PRO Hennan
Roger Sannefur PRO Järvsö.

Ordf Maud Jonsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

P la Upprop Presentation. Till sekreterare valdes Roger Sannefur. Och som justerare valdes Kurt
Rådlund.

Pi b Dagordningen godkänndes

P 2 Reglementet skall skrivas om till hösten en! Niklas Bremefors. Detta kommer att ske i
samarbete med KPR.Till dess gäller det gamla reglementet.Trots att det gamla reglementet skall
gälla,har avsteg gjorts,mao är reglementet redan under justering,utan KPR,s medverkan.
Tydligen kommer kommunen inte stå för någon sekretrare.
Maud tycker att vi skall se det här mötet som en nystart för KPR. Vi hoppas att det kommer att
fungera som det ska.
Återstående möten under året 17/8 kl 13.00 Tallåsenrummet och den 16/11 KL 13.00 samma
rum.VåraAU och flirmöten far vi boka själva. Är vi ute i tid finns det möjligheter att boka i
kommunhuset.

P 3 Kommunens ekonomichef Eric Carlsson informerade oss om ekonomin i nuläget och
budgetarbetets framskridande i nämderna. Bokslutet för fjolåret visade på ett gott resutat.

Med ett plus på 78 miljoner varav c:a 16 kom från nämderna och övriga som stadsbidrag.
Han påpeker att det är viktigt att bugeten för året ligger i balans.Och att nämdema håller sina
ramar. En analys grupp har bildats för framtiden.
En lista på förklaringar ang alla fökortningar som används innom kommunen skall tas fram.
Maud informerar om omsorgsnämdens arbete. Angående sjukfrånvaron som för nävarande
ligger på 17% 10% långtids och 6% korttidssjukskrivningar.Enligt Maud jobbar man hårt
för att ffi ned den höga sjukfrånvaron. med att träffa personalen för att höra deras åsikter.
de använder en del av Emmaboda modellen som får personalen mera delaktig.
Omsorgsnämdens ledning skall även göra besök på Timrå kommun för att se hur de löser
problemen. De skall även satsa på invandrarkvinnor med språkutbildning och se till att
dessa tar körkort. För att kunna arbeta innom omsorgen, där det behövs mer personal.

P 4 Revitionsrapport för 2023 skall behandlas vid ett möte senare. Där det behandlar
konpetensförsörjning ,utbildning och framtidens äldreomsorg. En äldrekonsulent har tidigare
anställts som skall besöka kommunens c.a 800 80+ are. Hon har i nuläget besökt c:a 400.
För att få en inblick hur läget är för framtiden. Befolkningprognosen arbetas det med.
För att ffi reda på behovet av vård i framtiden. Boende situationen ryms innom
revisionsrapporten. 1 hemtjänsten arbetar de för att brukarna inte ska ffi för många olika
personal vid hembesöken. Brukare som har 7 besök om dagen eller mer ska man undersöka
om de skall flytta till äldreboende. Men det är upp till dom själva att bestämma.
Läget nybyggnationer. Det kommer från Ljusdalhem att inom kort presenteras 3 st förslag



till kommunen. Angående byggandet av äldreboende och demensboende.
När det gäller delade turer inom omsorgen finns det delade meningar från personalen.
Det arbetas med detta. KPR önskar att få mer löpande information från kommunen vad som
händer.

Nästa möte 17 Augusti kl 13 i Tallåsenrummet. Maud tackade ffir visat intresse och avslutde
1iötet.
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